
Για την ανάγκη να στηθεί ένας ολόκληρος μηχανι
σμός προς την κατεύθυνση που θα στηρίζει οικονομικά
όσους δεν έχουν διαθέσιμο κεφάλαιο για να αναβαθμίσουν
ενεργειακά το σπίτι ή την επιχείρηση τους μίλησε πρό
σφατα ο βουλευτής των Οικολόγων Χαράλαμπος Θεοπέ
μπτου. Είπε επίσης ότι το όφελος από τις θέσεις εργα
σίας που μπορούν να δημιουργηθούν μέσα από την αει
φόρο ανάπτυξη, και ειδικότερα από την ενεργειακή ανα
βάθμιση των κτηρίων στη χώρα μας, θα ξεπερνούσε το 1
δισ. ευρώ. Και όμως, πριν από 3 χρόνια το ΕΤΕΚ, έγκαι
ρα και επιστημονικά, έδωσε σαφείς εισηγήσεις για αυτό
το θέμα και την ωφέλεια που θα μπορούσε να έχει το νη
σί μας. Ιδού η πρόταση, ιδού και η απόφαση... Ας πιέ
σει η Βουλή.

Το είχε προτείνει το ΕΤΕΚ


